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Onderwerp Voorjaarsmoment 2022 - moties en toezeggingen
Versienummer -

Portefeuillehouder D.S. de Jong
Informant G. van der Zanden
Afdeling Concernstaf
Telefoon 06 10 08 67 64
Email G.van.der.Zanden@zwolle.nl

Financiële gevolgen
Betreft doel 9.1.4 Onze bedrijfsvoering ondersteunt de realisatie van de gestelde doelen
Begroting wijzigen Nee
Dekking ten laste van -

Bijlagen
-

De raad wordt voorgesteld te besluiten om:

1. In te stemmen met het overzicht afgedane moties en toezeggingen als onderdeel van het 
Voorjaarsmoment 2022.



6

Datum 24 mei 2022

2/6

voorstel

Toelichting op het voorstel

Inleiding
Als onderdeel van het Voorjaarsmoment 2022 worden verschillende moties en toezeggingen afgehandeld. 
Voorgesteld wordt om in te stemmen met de afgedane moties en toezeggingen.

Beoogd effect
Vaststellen afgedane moties en toezeggingen.

Argumenten
Als onderdeel van het Voorjaarsmoment 2022 worden de volgende moties en toezeggingen afgedaan.

Moties

• Nummer 877
Titel Aanbieders trajectbegeleiding
Toelichting Op 23 november 2020 is motie M18-2 van de ChristenUnie aangenomen:

“Verzoekt het college te onderzoeken wat nodig is om meerdere aanbieders, 
binnen gestelde kwaliteitskaders, voor trajectbegeleiding participatie actief laten 
worden in Zwolle en daarover de raad te informeren voor behandeling van de 
eerstvolgende Perspectievennota.”

De trajectbegeleiding voor participatie is onderdeel geworden van de regeling 
Sociale activatie en herstel op basis waarvan vanaf 2022 subsidie kan worden 
verleend. Het onderdeel “Herontdekken van interesses en vaardigheden” is 
bedoeld voor deze doelgroep. Meerdere partijen konden een aanvraag voor deze 
subsidie indienen. De aanvragen zijn beoordeeld en er zijn nu twee partijen die 
subsidie hebben gekregen voor de doelgroep die eerder trajectbegeleiding via 
Participatie kreeg. Hiermee hebben we nu meerdere aanbieders die een aanbod 
aan trajecten verzorgen voor deze doelgroep. 

• Nummer M8-2
Titel Verwijzing naar Michaelkerk in Handelshuys
Toelichting Aan het ontwerp van het Handelshuys wordt door de ontwikkelaar gewerkt. In het 

kader van het Voorlopig Ontwerp zijn hier al door de ontwikkelaar/architect 
verkenningen naar gedaan naar de mogelijkheden in de architectuur voor 
verwijzingen naar de Michaelskerk. Tevens zijn er  ideeën om in het interieur 
overblijfselen van de Michaelskerk op te hangen/te tonen. De mogelijkheden 
worden verder onderzocht en concreet gemaakt in het Definitief Ontwerp dat dit 
jaar / begin volgend jaar wordt uitgewerkt..

• Nummer M12-1
Titel Maak de toren zichtbaar Luttekestraat
Toelichting Bij de herinrichting van de Luttekestraat is actief gezocht naar sporen van de toren 

van de Grote Kerk en zijn ook restanten aangetroffen en gedocumenteerd. Vanuit 
het publiek en vanuit het gemeentebestuur is gevraagd op welke manier deze 
vondsten zichtbaar kunnen worden gemaakt voor de toekomst. Binnen het 
beschikbare budget van het project Luttekestraat wordt een contour van de 
voormalige toren zichtbaar gemaakt door middel van een lijn in de nieuwe 
verharding. Voor het (weer) zichtbaar maken van de ondergrondse restanten van 

file://test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/Beslisnota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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de toren zullen ook ideeën van het publiek worden gevraagd, waarna een schets 
incl. kostenraming opgesteld worden. Indien dit nadere (financiële) besluitvorming 
vraagt, wordt dit aan de raad voorgelegd.  

• Nummer M-2
• Titel Impuls kwaliteit gevels binnenstad  

Toelichting Ter uitvoering van de Motie Impuls kwaliteit gevels binnenstad (8 juli 2019) hebben 
wij de afgelopen jaren actief ingezet op het opwaarderen van gevels en 
gevelbeelden in de binnenstad. Dit varieert van begeleiding om tot een goede 
detaillering en reconstructie van winkelpuien te komen tot invullingen van 
(nieuwbouw) gevelwanden die passend zijn binnen de historische karakteristiek 
van de binnenstad. Wij zullen dit blijven doorzetten. In het 
ontwikkelingsprogramma ‘Ons Stadshart van Morgen’ dat recent is vastgesteld, 
staat het onderzoek en instellen van een gevelfonds als korte termijn onderwerp 
genoemd.

• Nummer M-15 
Titel De Ossenmarkt rondom de Peperbus
Toelichting De motie roept het college op: in gesprek te gaan met inwoners (en in bijzonder 

bestuur van de Onze Lieve Vrouwe Basiliek) om te onderzoeken of er draagvlak is 
voor de uitvoer van de plannen, zodat deze op korte termijn gerealiseerd kunnen 
worden.

Vanuit de gemeente hebben we een initiatief genomen om met een 
klankbordgroep in gesprek te gaan. In deze klankbordgroep zit ook iemand van het 
bestuur van de basiliek. Voor de komende periode (juli t/m oktober) staat nog een 
viertal bijeenkomsten gepland met de klankbordgroep om tot een Nota van 
Uitgangspunten te komen voor het Zuidwestelijke kwadrant (waarin ook de 
Ossenmarkt ligt). 

Toezeggingen

• Nummer 572
Titel Promotiethema ‘experimentele Hanzestad’
Toelichting Op 7-7-2021 is toegezegd door de wethouder dat ‘het college onderzoekt of als 

promotie thema van 2023 kan worden gekozen voor experimentele hanzestad.

Het kompas en de koers van het toeristisch perspectief van “Experimentele, 
creatieve en ondernemende hanzestad”, zijn vooral leidend voor de aanbod 
ontwikkeling. Het werkt inspirerend en geeft goed richting aan de ontwikkeling van 
nieuw aanbod dat aantrekkelijk is voor bestaande inwoners en nieuwe 
doelgroepen die Zwolle wil trekken. Letterlijk gezien is het geen aantrekkelijke 
slogan om gasten te trekken. Zwolle Marketing vertaalt deze gewenste 
positionering natuurlijk wel in een promotie campagne met sterk woord en 
aantrekkelijk beeld, passend bij de doelgroepen. Dat gebeurt zelfs al in 2022.
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• Nummer 574
Titel Visio app onder de aandacht brengen bij ANNO
Toelichting Op 7-6-2021 is toegezegd door de wethouder ‘dat de Visio App onder de aandacht 

gebracht wordt van ANNO’

Er is contact geweest met ANNO. Zij hadden al contact met een andere tool om 
visueel gehandicapten te faciliteren.

• Nummer 548
Titel Verkennen verbinding fiets Hessenpoort
Toelichting Op 12-4-2021 is toegezegd door de wethouder:”Om te verkennen of en hoe de 

verbindingen voor fiets- en voetgangers tussen Hessenpoort en het omliggende 
gebied aangevuld kan worden. De verkenning wordt meegenomen bij het 
uitwerkingsplan (fase2)”.

De aanvulling met betrekking tot de fiets en voetgangersverbindingen zijn 
meegenomen in het Voorlopig Ontwerp voor Hessenpoort 3 welke in maart 2022 
door de gemeenteraad vastgesteld is. 

• Nummer 292
Titel Leefbaarheid en levendigheid in relatie tot horeca in de binnenstad (Horecavisie)
Toelichting Op 11-6-2019 is toegezegd door de wethouder: ‘De Raad kan een algemeen stuk 

verwachten van het College over het vraagstuk levendigheid versus leefbaarheid 
om tot een uitspraak hierover te komen.’

In het najaar van 2019  is dit onderwerp aan de orde gekomen in een sessie met 
bewoners, georganiseerd door het projectteam van de binnenstad. Vervolgens is 
er een uitgebreid proces geweest in het kader van de ontwikkelvisie op het 
centrumgebied (23 mei 2022 vastgesteld in de gemeenteraad). Daar zijn alle 
belanghebbenden als bewoners en  ondernemers geconsulteerd. Dit heeft geleid 
tot een vastgestelde ontwikkelrichting, waar leefbaarheid een integraal onderdeel 
van is. Verder is in coronatijd de overlegstructuur “Balans Binnenstad” opgericht. 
Hierin zijn verschillende sectoren, inwoners, gemeente en politie 
vertegenwoordigd. Alle partijen zijn content met de korte lijnen die zo zijn 
georganiseerd om onderwerpen die levendigheid en leefbaarheid aangaan hier 
samen te bespreken en op te lossen.

• Nummer 815
Titel Horeca aan het water in de Weezenlanden
Toelichting Op 25 mei is toegezegd door de wethouder ‘dat meer aandacht komt voor horeca 

aan het water.’  

Deze toezegging is en wordt nagekomen. Met horeca ondernemers aan het water 
zijn gesprekken gevoerd voor (meer) terras aan het water. Door corona is er fors 
ingezet op het faciliteren van een ruimer terras voor de horeca in het algemeen. 
Daardoor lag de inzet vanzelfsprekend niet op specifiek terras realiseren aan het 
water. Behalve de uitvraag en realisatie van een nieuw stadsstrand was de 
tijdgeest er niet naar om veel nieuwe initiatieven te starten in de horeca. De inzet 
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voor meer horeca gerelateerd aan het water is blijvend en zal onder andere 
gestalte kunnen krijgen in de Zwartewaterzone.

• Nummer 328
Titel Niet-gehonoreerde PGB aanvragen
Toelichting De wethouder rapporteert over een half jaar over het aantal niet-gehonoreerde 

PGB (Persoonsgebonden budget) aanvragen, over of deze cliënten nu de juiste 
zorg ontvangen via ZIN (Zorg in natura) en of zij hierover zelf tevreden zijn.

In 2019 is een aanscherping geweest voor toekenningen van pgb binnen 
beschermd wonen, namelijk de invoering pgb plan en een aantal aanvullende 
voorwaarden. De verwachting van deze beleidswijziging was dat er meer 
aanvragen voor verzilvering via pgb afgewezen zouden worden. Het zorgaanbod 
zou dan plaatsvinden als Zorg in natura, omdat al wel is vastgesteld dat 
beschermd wonen nodig is.

De raad heeft in oktober 2019 gevraagd om een rapportage hierover na een half 
jaar. De centrale toegang beschermd wonen van de GGD heeft hiervoor een 
registratie bijgehouden hoeveel aanvragen voor een pgb zijn gedaan en welke zijn 
afgewezen zodat een uitvraag gedaan zou kunnen worden naar de tevredenheid 
van de geleverde zorg in natura. Uit de beschikbare cijfers is de volgende 
informatie te halen: 
• Het aantal aanvragen voor een pgb was in dat half jaar 152. Het merendeel 

hiervan heeft een toekenning voor een pgb gekregen. 
• 17 personen hebben in plaats van een pgb een indicatie voor Zorg in natura 

gekregen.
• Van deze 17 personen hebben acht personen een aanvraag ingediend voor 

een pgb bij een aanbieder die onderaannemer was van een aanbieder die zorg 
in natura kon leveren. 

Destijds is ervoor gekozen om deze kwetsbare groep niet direct te vragen naar de 
tevredenheid van zorg. Wel is deze doelgroep (cliënten beschermd wonen) 
meegenomen in het cliëntervaringsonderzoek Wmo over het jaar 2020. Uit dit 
onderzoek komt naar voren dat het merendeel van de cliënten zich beter kan 
redden dankzij de ondersteuning (84%), beter de dingen kan doen die hij/zij wil 
doen (78%) en ervaart een betere kwaliteit van leven door de ondersteuning 
(78%). Het aandeel cliënten dat op deze aspecten niet tot nauwelijks effecten 
merkt, is klein (6 tot 8%). Hieruit kan worden opgemaakt dat de zorg die cliënten 
met een beschermd wonen indicatie ontvangen naar tevredenheid is. 

• Nummer 618
Titel Informeren Raad mogelijkheden drijvende (kurken)lijnen
Toelichting Op 27-9-2021 is toegezegd door de wethouder ‘dat de Raad over de 

mogelijkheden  die de gemeente heeft om drijvende kurkenlijnen in te zetten om 
delen van recreatiewateren ontoegankelijk te maken voor gemotoriseerde boten 
wordt geïnformeerd.’
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Zwolle gaat niet over al het water in de stad. Soms ligt die verantwoordelijkheid bij 
Rijkswaterstaat of het Waterschap. Dan gaan wij niet over de kurkenlijnen. Er zijn 
slechts drie zwemlocaties in de stad waar de gemeente zeggenschap over heeft. 
Dat zijn de 3 officiële recreatieplassen. Daar liggen al kurken lijnen en er is geen 
sprake van gemotoriseerd vaarverkeer. Op andere plekken in het Zwolse water is 
geen zwemmen toegestaan en zijn drijvende kurkenlijnen niet nodig.

Nummer 531
Titel Rol zorgverzekeraars in nota uitkomsten gesprekstafels
Toelichting: De wethouder heeft meerdere gesprekken met zorgverzekeraar gevoerd en:

• Er is een nieuw convenant afgesloten met Zilveren Kruis en gemeente Zwolle. 
Hierin zijn duidelijke afspraken gemaakt over rol zorgverzekeraar. 
Samenwerkingsagenda 2021-2023 Regio IJssel-Vecht en Zilveren Kruis | VNG

• Wethouder participeert in de Regionale zorgalliantie. Hier zijn 
programmacoalities vastgesteld, te vinden op www.zorgalliantiezwolle.nl

• Zilveren Kruis neemt deel aan de bestuurlijke gesprekstafels sociale basis. Dit 
is een netwerkoverleg waarin samenwerking verkend wordt tussen partijen in 
en rond de sociale basis. 

Hiermee is de rol en de samenwerking met de zorgverzekeraar in de sociale basis 
voldoende belegd en beschouwen we de toezegging als afgedaan. 

Risico’s
Niet van toepassing.

Financiën
Niet van toepassing.

Communicatie
Niet van toepassing.

Vervolg
Niet van toepassing.

Openbaarheid
Openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

Voorzitter, Peter Snijders 

Secretaris, Dick Emmer

https://vng.nl/praktijkvoorbeelden/samenwerkingsagenda-2021-2023-regio-ijssel-vecht-en-zilveren-kruis-0
http://www.zorgalliantiezwolle.nl/

